
 
 
Artikel 41 vragen over de beëindiging van het SOA spreekuur door de GGD. 
 
In de krant van donderdag 18 april 2019 staan 2 verontrustende  artikelen over 
stoppen van GGD taken. Per direct is men gestopt met het SOA spreekuur en 
het verstrekken van PrEP medicatie dat het risico op hiv besmetting uitsluit. 
 
Zonder overleg met de huisartsen is hen dit in een brief medegedeeld. De 
mededeling naar huisartsen was helder: De zorginstelling stopt per direct 
vanwege een personeelstekort en stuurt cliënten door naar de huisartsen. 
De huisartsen zijn hiermee overvallen en zijn verbijsterd en boos. Huisartsen 
zijn al overbelast en zijn op dit gebied ook geen specialisten, zij zijn 
generalisten. 
Daarnaast speelt bij deze problematiek ook de anonimiteit een rol, mensen 
met deze problematiek vinden het prettiger om naar de GGD te gaan dan naar 
de huisarts. 
 
De gemeente Oss is lid van het dagelijks bestuur van de GGD en heeft een 
verantwoordelijkheid in het werk van de GGD. Daarom stellen wij de volgende 
dringende  vragen. 
 
1. Bent u het met de SP eens dat volksgezondheid nooit ondergeschikt gemaakt 
mag worden aan personeelsproblemen? 
 
2. Bent u het met de SP eens dat de GGD extra middelen in moet zetten om dit 
probleem op te lossen? Zo ja, wat is uw inzet als lid van het DB om op korte 
termijn dit probleem aan te pakken? 
 
3.Vind u dat dit z.s.m. moet gebeuren zodat de huisartsen niet overbelast gaan 
worden.  
 
Met vriendelijke groet namens de SP 
 
Marie Therese Janssen 
 


